
 

 

Tisztújítás elé …. 
 
Szakmánknak, a mainál voltak derűsebb időszakai, és ennek emlékével, mentalitásával és 
moralitásával várom a tisztújítást, az ifjabb az új nemzedék betörését a ZÉK vezetésébe. 
 
Az államigazgatás és a gyakorló építészek között a kapocs a kamaránk, van, aki tudja és 
él is e tudásával, van, aki a minimális lehetőségeit sem használja ki. Pedig a jogszabályok, 
a szabványok hozzáférésének biztosítása sok kiadástól szabadíthatná meg tervező 
építészeket. A napi friss információkhoz való hozzáférés sem elhanyagolható előnnyel jár. 
A közfeladatok köre fokozatosan bővült, s végét sem látni. Ennyit az állandóságról. 
 
Az ifjak, az újak talán könnyebben értik korunk kihívásait, mely kihívások-sajnos, már 
nem a kulturális értékek tiszteletben tartására épülnek, túlságosan a pénz befolyása alá 
került szakmánk minden szegmense. 
 
Valahol elvesztette szakmánk a presztízsét, amit vagy meg kell találni, vagy helyre kell 
állítani. Ez nagy feladat!! Nem lesz egyszerű, és nem várható rövid időn belül eredmény, 
de ezt kell célul tűzni a megújult vezetésnek. 
 
Ehhez kívánok jó munkát, kitartást, a feladatot vállalóknak. 
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